
ÅRSMÖTESPROTOKOLL FÖR MULLSJÖ IF 2018 
 

Datum  22 mars 2018 

 

Plats och tid  Landhs Konditori kl. 19.07 – 19.52 

 

Antal Närvarande 

Totalt 19 personer närvarade på årsmötet fördelat på 17 män och 2 kvinnor. 

 

 

1. Ordföranden Pia Käck Fritzell hälsade välkommen och förklarade mötet för öppnat. 

 

 

2. Årsmötet förklarades för vederbörligt utlyst, genom Mullsjönytt, hemsidan samt sociala 

medier. 

 

 

3. Dagordningen för mötet godkändes. 

 

 

4. Till ordförande för mötet valdes Pia Käck Fritzell och till sekreterare för mötet valdes Emil 

Fritzell. 

 

 

5. Till att justera dagens protokoll valdes Stefan Karlsson och Marcus Svarén. 

 

 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse har legat ute på hemsidan, den godkändes att läggas till 

handlingarna. Jan-Olof Larsson föredrog den ekonomiska redovisningen för 2017. Resultatet 

blev med vinst över 200 000 kr och det finns medel i kassan att tillgå. 

 

 

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning upplästes och godkändes. 

 

 

8. Styrelsen för MIF beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2017. 

 

 

9. Medlemsavgifter för 2019 fastställdes till 250kr för enskild medlem och till 600kr för 

familj. 

 

 

10. Fastställande av verksamhetsplan och budget för 2018. 

 



11. Val av: 

a) Till ordförande på ett år valdes Pia Käck Fritzell. 

 

b) Till ledamöter på två år valdes Emil Fritzell, Jan-Olof Larsson, Fredrik Sandblom och 

Marcus Svarén. 

 

c) Till styrelseledamöter på ett år valdes Anton Gillek, Gitte Cedervall och Petra Åkerlund. 

 

d) Till revisorer för en tid av ett år valdes Olle Gustavsson och Göran Forsberg. 

 

e) Till revisorssuppleanter för en tid av ett år valdes Richard Gustavsson och Richard 

Nordenberg. 

 

d) Till ledamöter i valberedningen för en tid av ett år valdes Leif Pettersson, Peter Karlsson. 

 

Sedan tidigare är Lars Glimhall och Johan Gustafsson inne i styrelsen då de blev valda på två 

år vid förra årsmötet. 

 

 

12. Inga motioner hade inkommit. 

 

 

13. Övriga frågor: 

a) Ändring i föreningens stadgar, förslag från styrelsen. Förslag på nya stadgar hade beslutats 

vid förra årsmötet, Pia Käck Fritzell och Emil Fritzell hade fått i uppdrag att en titt på detta till 

dagens årsmöte. Detta nya förslag var mer utförligare och med ett större och bredare innehåll 

jämfört med de gamla stadgarna. Dessa godkändes, detta innebär nu att föreningens 

medlemmar genom inbetalning av medlemsavgift godkänner föreningens stadgar och ska 

förhålla sig till dem. 

 

b) Förslag från Petra Åkerlund, lägg ett inbetalningskort i matchbladet som delas ut till alla 

hushåll. Detta för att få in fler medlemmar och nå minoriteten som inte betalar in via internet. 

 

c) Diskussion om solceller uppkom. Elräkningen gällde frågan om. Förslag om 

luftvärmepump uppkom också som en idé att investera i. 

 

d) Leif Pettersson nämnde att nästa vecka ska lotterikommittén sälja bingolotter vid 

Tidaholms Sparbank, detta kommer upp på hemsidan. 

 

e) Nästa års reselotteri, kommer det vara den 9/2-19 på Hotel Mullsjö. Sista dragningen sker 

den dagen, detta som en idé att locka folk till festen på kvällen och hylla pristagarna. 

 

f) Göran Forsberg nämnde att han tycker att spelare ska börja duscha igen på Gruvered, det 

har varit dåligt de senaste åren från ungdomslagens sida. 

 

 



14. Avtackning av avgående funktionärer. 

 

 

15. Årsmötet avslutades. 

 

 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

 

 

 

Emil Fritzell 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

 

 

Stefan Karlsson    Marcus Svarén 


